
Styremøte i Kolsås Vel, Oktober 2018 
Dato/Tid/Sted: 09.10.2018, 1900 - 2000, Linje 9 
Til stede: Terje, John, Yngve, Olve, Øyvind 
 
1. Økonomi 
 
John redegjorde: 33018,42 kroner på konto, stort sett uforandret siden sist. 
 
2. Forlengelse av Kolsåsbanen 
 
Olve redegjorde: Det er gjort flere initiativ til et fellesmøte for styrene i Lommedalen Vel, Bærums Verk Vel, Skui Vel og 
Kolsås Vel ang kollektivløsninger i Bærum. Da særlig med fokus på diskusjon om forlengelse av Kolsåsbanen. Etter litt 
frem og tilbake så er møtet nå satt til: 
 
  Torsdag 11. oktober kl 1930 på Rykkinn Grendehus 
 
Olve og Yngve drar på møtet, men evt andre interesserte er selvsagt velkommen. 
 
3. Hammerbakken 
 
Øyvind redegjorde: Aksjonsgruppen for "JA til å bevare Hammerbakken skole" har sendt inn en klage ang 
saksbehandlingsprosessen. Fylkesmannen er kontaktet, klagen ligger visstnok i "Lovlighetsbunken"(?) og venter på 
behandling. 
 
Siden sist har det kommet en handlingsplan hvor Bryn/Hammerbakken ikke er nevnt. Litt usikkert hva det egentlig 
betyr for hvor lenge Hammerbakken skole egentlig kommer til å bestå. 
 
4. Trafikk 
 
Yngve kom tilfeldigvis over "Shared space" konseptet i Uppsala på en ferietur i sommer. Det så ut til å fungere fint. At 
området rundt Kolsås stasjon er definert som et "Shared space" er kanskje greit, men det mangler en norsk versjon av 
hva dette faktisk er. 
 
5. Friidrettsanlegget på Rud 
 
I tillegg til rådmannens forslag så snakkes det om 25 meter høye lysmaster. Det er nå et konsulentselskap som har 
fremdriftsansvar og de har begynte å sende ut informasjon om prosjektet til utvalgte beboere. 
 
6. Annet 
 
Vi ønsker at foreninger, medlemmer og beboere skal videresende evt informasjon og varsler de får til 
styret@kolsaasvel.no slik at vi blir klar over hva som skjer. Olve sender en mail om dette til våre medlemmer. 
 
Til info: Det er møte mellom Bærum Velforbund og administrasjonen i Bærum Kommune den 24. oktober 2018. Vi har 
denne gangen ikke meldt inn noen saker. 
 
7. Neste møte 
 
Måten vi velger møtedato ble diskutert. Denne gangen prøver vi noe nytt. Olve lager en doodle hvor styremedlemmene 
kan stemme. Neste styremøte blir 4. Desember 1830-2100 
 
Husk neste styremøte inkluderer "julebord" på Linje 9. 
 

 


